
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 

Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato  
25-02-2025 kl. 18.00 

Sted Kontoret 

Deltagere Bernt Nielsen (BN), Jan Jager (JJ), Johnny Rusbjerg (JR), Christel Gall 
(CG), Annie Stolzenbach (AS) og Kim Nielsen (KN). Ansvarlige 
benævnes med initialer. 

Fraværende Leif Rasmussen (LR), Ole Hansen (OH), Charlotte Laursen (CL), 
Michael Hansen (MH) 

Referent KN 

Referat udsendes senest: 27-02-2025 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ansvarlig 

1 Godkendelse af referat Godkendt uden anmærkninger.  

2 Nyt fra formanden BN har deltaget i webinar omkring ”Spydspidsprojektet” 
med fokus på unge og fritidsaktiviteter. Der er i projektet to 
klynger på Fyn – en i Faaborg-Midtfyn Kommune og en i 
Odense og Nordfyns Kommune. Materiale fra webinaret 
rundsendes. 
BN og AS har møde med Sydbank 18. marts omkring 
forrentning af FI’s midler.  
Der er møde i Kulturregion Fyn ultimo marts omkring 
fremtiden, hvor midlerne for 2025 skulle være sikret. 
BN fortalte, at der for nylig i Idrætsmonitor havde været en 
rapport omkring kommunernes tildeling af midler til idræt og 
kultur. BN luftede ideen til at lave et Nyhedsbrev fra FI, hvor 
vi kunne opfordre kommunerne til at prioritere idrætten 
noget mere i deres budgetter.  

 

3 Nyt fra kasserer AS uddelte regnskabet i det format inkl. noter samt budget, 
som det vil blive præsenteret på Repræsentantskabsmødet. 
FI’s regnskab er nu underskrevet at revisorerne.   

 

4 Nyt fra forretningsudvalget Der har ikke været holdt møde i udvalget.,  

5 Nyt fra udvalgene 
Skovsøløbet, Klima- og 
miljø, Fundraising, Jørgen 
Autzen. 

Der er møde i Skovsøløbsudvalget 26. februar. 
Ellers intet nyt. 

 

6 Status på projekt 
gennemsejling Stige Ø 

Intet nyt. 
 

 
 
 

7 Ansøgning -  
Initiativpuljen – Killer Bees 
Autzen puljen - Broby 
Bueskytteklub 

Autzen: Phønix Judo havde søgt om 10.000 for to unge 
kæmpere til deres deltagelse et stort Judo arrangement i 
Japan. Bevilget – hvor CG var ikke til stede i lokalet. 
Autzen: En forælder til Boldklubben Marienlysts U10 
drenge havde søgt om 10.000 kr. til deltagelse i turnering i 
Hamburg. U10 er for bredt, og det var ikke BM som klub, 
der var ansøger. Afslag uden begrundelse.  
Initiativpuljen: Nordfyns Softball havde ansøgt om 7.500 til 
et fang-net m.v. mellem deres to baner – Der blev bevilget 
5.000 kr. 

 
 
 
 

8 Sportslørdag – vel 
overstået  

Møde i både projektgruppe og styregruppe i sidste uge. BN 
fortalte, at der var bred enighed om, at det var ”Best games 
ever” med nok de flest besøgende om eftermiddagen 
nogensinde. Aftenfesten satte ny rekord - 380 deltog. 
Regnskabet så ikke for godt ud – minus 60t pga. en noget 

 



større regning fra Odense Sport & Event for aftenfesten end 
budgetteret. Dato næste år er lørdag d. 17. januar 2026. 
Referat fra styregruppemøde rundsendes, når det kommer. 

9 Repræsentantskabsmøde 
onsdag d. 25. marts. 

Der er booket lokaler i Odense Golfklub, hvor restauratøren 
kommer med et oplæg til menuen med samme niveau som 
sidst år prismæssigt. Formand Mogens H. Hansen fra 
Odense Sejlklubs kommer med indlægget ”Medvind - og 
modet på fremtiden” - Danmarks største sportsevent i 2025 
for ungdomssejlere. Arrangementet afholdes i Korshavn, og 
det er en større logistisk udfordring, og der skal bruges 
mere end 100 frivillige. Han skal på før spisningen. 
KN udfærdiger invitation, som udsendes 25. februar til alle 
medlemmer – 4 uger før dato for repræsentantskabsmødet, 
som vedtægterne foreskriver. Indkaldelsen sendes også til 
Sikos bestyrelse og Svend Conrad (BN), samt til 
Destination Fyn og kommunernes fritidskonsulenter fra 
Styregruppen for Sportslørdag (KN). Opslag med 
indkaldelsen lægges på hjemmesiden og Facebook 
Som dirigent foreslås Ib Ketelsen – BN tager kontakt.  
BN forbereder formandens beretning. Regnskab 
gennemgås af AS. Stemmesedler sørger KN for.    

 

10 Løbende sager Carsten Lausten fra Orienteringsforbundet har forespurgt 
om at kunne låne vores kontor et par dage om ugen 
sammen med en kollega. BN giver CL afslag.  
Baseball forbundet har ansøgt om medlemskab. De er ikke 
direkte medlem af DIF, men de har en aftale om 
associering med Softball Forbundet, som DIF har tiltrådt, så 
derfor får Baseball besked om, at de kan optages som 
medlem.  
KN: Der er fremsendt indmeldelsesblanket til BK Ringen, 
som gerne vil repræsentere Bokseforbundet (DABU).  
Rulleskøjter er på vej – mgl. underskrift af forbund. Cricket i 
Kerteminde svarer ikke på mails omkring medlemskab – BN 
følger op. Medlemsoversigt skal opdateres af KN. 

 

11 Eventuelt JR: Team Danmark skærer ned. Det betyder, at kraftcentret 
for rosport i Odense nu får midler fra forbundet, og ikke 
Team Danmark. Dog uændret støtte. 
AS: Ny midler fra Odense Kommune til krolf og boccia.  
CG: Judo – fynske kæmpere fik en guld og en bronze samt 
gode placeringer ved et stort internationalt stævne i Vejle – 
Matsumae Cup - bl.a. med gæster fra Japan og Canada. 
Der kommer en ny fjerde judoklub i Odense – Judo Odense 
Kai – polske kæmpere står bag.  
JJ – EM: Mathias Fullerton tog bronze i compound. Der er 
møde i ICO 9. april – der kommer nyt. Rygterne går på, at 
compound kommer på programmet i LA i 2028. Her er 
Danmark med i verdenseliten.  
BN: Odense Golfklub har fået momskompensation for 7. år i 
træk. Min. 100 medlemmer giver en gave på 200 kr. 
Midlerne bliver allokeret til specielle projekter – ikke drift. 
Firmaidrætten – har mistet mange medlemmer. Fire 
medarbejdere sparet væk. Der skal sættes ind på at hente 
flere nye medlemmer.  
Næste mødedato: Fastsættes efter 
Repræsentantskabsmødet. 
 

 
 

    

Mødet slut 19.30 


